
iva de fer-ho o no 
e les nostres apor-
s on es preñen les 
i dir, a les Comis-
ipació Veínal i Pro-
la, al Pie, etc. 
I haver-ho fet amb 
ver anunciat el qué 
préviament i per 

je i al president de 
Participado Veínal 
Jtadana al mes de 
, al Pie de data 30 
90, amb una Moció 
provada per unani-
la estat, pero, por-

tada a la práctica i els terminis 
que es contenien ja han passat 
tresvegades. 

La gota que va vessar el meu 
particular got d'aigua és.la recent 
decisió de l'Associació de Veíns 
de Jaume I el Conqueridor, de 
muntar la seva propia vigilancia 
per aturar la venda de drogues a 
aquest barri. Aquesta gota, pero, 
ve precedida per un continuat go-
teig de fets greus i de titulars de 
diaris que han anat succeint-se al 
llarg de tots aquests mesos, des 
de que el Sr. Siurana es va con-
vertir en president de la Junta de 

només no desmentides, sino que 
a mes a mes han estat ratificades 
peí Ministeri de l'lnterior "...elegint 
Lleida..." com la zona de mes ¡n-
crement de la delinqüéncia de 
l'Estat espanyol; encara mes cla-
res son les dades donades peí 
Govem Civil.que parlen d'un in-
crement del 33,63% de delicies 
durant el primer semestre d'a-
quest any. 

Eñtretant, el president de la Jun-
ta de Seguretat de Lleida, és a dir, 
l'alcalde, no diu res; la Junta no es 
reuneix i la Comissió de Participa-
do Veínal ¡ Seguretat Ciutadana 

Laicaiae, a la reurnu UB ia JUMUI 
de Seguretat de Lleida del 23 de 
novembre de 1989, declarava ais 
mitjans de comunicado que s'ha-
via dissenyat un Pía d'Actuació 
per la Ciutat. Aquest Pía ha fra-
cassat. Allí tenim les dades. S'ha 
de canviar. S'ha d'actuar amb ur-
gencia perqué encara hi som a 
temps. La seguretat de la. ciutat 
de Lleida i la deis seus ciutadans 
és prioritaria. , 

Jesús Bartolomé i Carrascal. Re-
gidor Grup Municipal de Conver-
gencia i Unió 

>s. Lo que no sé es 
I benéfica o centro 
5 el señor Siurana 
jsetas. ¿Nos lo po-
, señor Siurana? 
d, de verdad, los 
>s? ¿Adonde fueron 
los embolsó usted? 
o. Yij^ríaque hizo 
i po rW una de las 
;esitadas organiza-
'uda al desvalido, 
iber visto publicado 
parné, la duda pre-
), señor Siurana. No 
su acostumbrado y 

icio. El asunto me-
e usted. Si hizo lie-
5 a alguna entidad o 
:o, le elogiaré. Pala-

tgenciarse grandes 
Í piedras de- meche-
)¡én le apago el farol 

de la no vulneración de la ley. Si 
para que le vendan las piedras ha 
de comprar muchos mecheros, 
procure no dejar ninguno a mano 
del dibujante Pepe & Pep, no sea 
que uno de los asiduos de sus 
caricaturas semanales, muy fogo- -
so él, consiga, finalmente, llevar a 
la práctica sus incendiarias pre-
tensiones. . . 

Francisco Freixes 

El agua de 
Alpicat  y Pía de 
la Font 
Sr. Director: 

| Me dirijo a usted nuevamente 
para expresar públicamente mi 
frustración, al ver que CiU no es 
mejor que el PSOE, y digo esto 
con pena porque al fin y al cabo 

CiU está en la misma ideología 
que el PP de Catalunya.; 

El PP de Alpicat denunció al al-
calde de Alpicat, Sr. Felip Roure, 
y a un pobre hombre que forma 
parte de la lista del Sr. Alcalde. 
Además denunciamos al delega-
do de Sanidad en Lleida por su 
probada irresponsabilidad. 

El 8-T0-90, hicimos la amplia-
ción a la denuncia del delegado 
de Sanidad, puesto que este se-
ñor estaba informado de que el 
10-4-90, 2-4-90, 24-7-90 en Alpi-
cat, el agua para uso de boca no 
era potable. Este señor estaba 
informado que el 14-5-90, 18-5-
90 el agua de Pía de la Font no 
era potable. 
El 26-7-90, explica en LA MAÑA-

NA el Sr. Santamaría, delegado 
de Sanidad en Lleida, que el agua 
de Pía de la Font era potable. El 
24-7-90, 48 horas antes se reco-

gían muestras qué daban agua 
no potable, y no se avisó a los 
vecinos, y éstos bebieron porque-
ría. 

Normalmente, él presidente de 
un partido suele ser el mejor o 
uno de los mejores del mismo; el 
Sr. Santamaría es presidente de 
Convergencia Democrática de 
Catalunya en la ciudad de Lleida, 
¿cómo deben ser los que le eligie-
ron? ¡No me extraña que el alcal-
de de Lleida sea Don Siurana, el 
amigo del transfuguismo!. 

Sr. Santamaría, no debería te-
nerle el más mínimo respeto, ya 
que usted no lo tiene con mis ve-
cinos, pero es que ni yo, ni nadie 
de los que están conmigo nos 
queremos poner a su altura. No. 
somos como usted, nosotros 
somos del PP de Catalunya. 

A. Bagué. Presidente del 
Partido Popular de Alpicat 
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